
 

 
Vabaühenduste Liidu nõukogu koosoleku protokoll 
 
Aeg: 27.11.2024 
Koht: digitaalselt 
Juhatas: Triin Toomesaar 
Protokollis: Reelika Alunurm 
 
Võtsid osa: Kadi Viik, Annika Arras, Reelika Alunurm, Maria Derloš, Pirkko Valge 
Puudusid: Andreas Kaju 
 
Päevakord: 

1. 2024. a tagasivaade (sh 2024. aaasta eelarve ja 2024. aaasta tegevuskava). 
 
Triin teeb ülevaate, kuidas aasta on läinud. Arutelu hetkeolukorra, rahavoogude 
osas.  
Aasta üldiselt läinud hästi, aasta teine pool paremini kui esimene. Triinu esimene 
aasta on läinud sisseelamise võtmes, nüüdseks juba okei. Tiimiga tulevad ka 
aastavestlused. Selle aasta eelarve lõpetab paremas seisus kui loodetud (või 
kardetud), aga kuna järgmise aasta SiM partnerlused on veel ebaselged, on hea et 
meil on pisut rahavarusid. 
 

2. Strateegiaprotsessi seis ja ülevaade. 
 
Triin teeb ülevaate, et strateegiaprotsess käib jätkuvalt - järjest täpsemaks 
muutuvad nii kirjeldused, sõnastused kui ka tegevused. Kohtusime umbes kuu 
aega tagasi (31. oktoober) osaga nõukogust (Pirkko, Annika, Reelika)  ja arutasime 
neid asju põhjalikumalt läbi. Hetkel on pall kõige rohkem tiimi käes - täpsustavad 
nii sõnastusi kui tulevasi tegevusi. 
 

3. 2025. eelarve ja tegevuskava. 
 
Triin tutvustab uuendatud tegevuskava formaati ja eelarvet. Praegu on esimesed 
versioonid valmis, aga nagu mainitud siis esiteks pole eelarve nii selge veel ja 
teiseks tegevuskava osas katsetab tiim uut formaati. Pisut kulub aega selle 
lihvimisele. 2025. eelarve ja tegevuskava - kinnitamine toimub e-maili teel 
kirjalikult mõne aja pärast. 
 

4. Nõukogu liikmete mandaadid.  
 
2025. aastal lõpevad mandaadid 4 nõukogu liikmel: Kadi (lõpetab), Annika (valmis 
jätkama), Reelika (valmis jätkama). Andreaselt uuritakse tema seisukohta. 
 
2025. aasta üldkoosolekul tuleb seega valida vähemalt mingis osas uued nõukogu 
liikmed. 



 

5. Nõukogu koosolekute ajad 2025. 
 
Reelika lepib kokku eraldi e-maili ja Doodle abil. 


